
Årsmötet 2017 – Inledning 

Årsmötet 2017 - Inledning 

Styrelsen måste ta upp vissa saker innan det stadgeenliga årsmötet. 
Detta för att kunna säga ja eller nej till fortsatt arbete i styrelsen och för att kunna klarlägga 
vilka alternativ det finns för en fortsatt verksamhet över huvud taget. 

Vi har kunnat konstatera sju oroande fakta: 

1.  Medlemsantalet sjunker 

2.  Antal besökare till konserterna sjunker 

3.  Antal besökare till Trettondagsjazzen sjunker 

4.  Ett fåtal musiker från Gävle-Sandvikenområdet kommer till konserterna 

5.  Ett fåtal sammanhållna lokala band finns kvar 

6.  Ungdomar lyser med sin frånvaro 

7.  En knapp handfull volontärer ställer upp för att stödja verksamheten 

Det är ett omfattande arbete som läggs ned i styrelsen och vi frågar oss då: 

a)  för vem eller vilka? 

b)  vart leder det hela? 

c)  är det längre önskvärt? 

Skälen till att situationen är som den är kan ju vara flera, till exempel: 

a)  föreningsverksamheten generellt sjunker i hela landet 

b)  intresset för klubben har minskat 

c)  styrelsen har inte lyckats locka publik med det konsertinnehåll som presenterats 

d)  jazz är inte längre intressant 

Mötet kan agera utifrån ett antal alternativ: 

Alt. 1:  Välja en ny styrelse enligt föreningens stadgar. 

Alt. 2:  Välja en helt ny styrelse (två medlemmar har ett år kvar och kan lämna sina platser till  
 förfogande). 

Alt. 3:  Besluta att lägga ned verksamheten från årsskiftet 2017/2018, och därmed välja en  
  styrelse som genomför höstens kontrakterade konserter samt förbereder och genom-
  för avvecklingen. 

Alt. 4:  Årsmötet kan inte fullföljas. En arbetsgrupp tillsätts för att analysera och utarbeta ett
  konkret förslag till beslut. Nuvarande styrelse genomför höstens arbete enligt plan. 

 Arbetsgruppen skall inte ledas av nuvarande styrelse. 

Årsmötet måste välja ett alternativ! 
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